
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 231/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αιτήματος της Ομοσπονδίας 
Επαγγελματιών και Βιοτεχνών Βέροιας για τη μείωση 
του συντελεστή των τελών καθαριότητας και 
φωτισμού και του φόρου φωτιζόμενης επιφάνειας. 

 
         Σήμερα 29 Απριλίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 14:00 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 25-4-2013 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, 7)Π. Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 
9)Θ.Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
15)Χ.Γαϊτάνου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ.Παπαϊωάννου, 
18)Θ.Κορωνάς, 19)Β. Παπαδόπουλος, 20)Λ.Τσαβδαρίδης, 
21)Α.Νεστορόπουλος, 22)Α. Βασιάδης, 23)Β.Γιαννουλάκης, 
24)Χ.Τσιούντας, 25)Ε. Γουναράς, 26)Κ. Παναγιωτίδης, 27)Δ.Γκέκα, 
28)Ι. Σοφρόνωφ, 29)Γ. Μελιόπουλος, 30)Ι.Αγγέλογλου. 

Α. Λαζαρίδης, Ε.Αρχοντάκη, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, 
Γ.Κάκαρης, Κ.Κουτσαντάς, 
Α.Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, 
Γ.Σουμπέκας, Α.Παπαδόπουλος, 
Σ.Κουμτσίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Ι. Λιάτσιου, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α.Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, 
Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ.Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση Προσήλθε ο κ.Β.Σταυροπούλου και αποχώρησε ο κ.Α.Βασιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 225/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ε.Γουναράς. 
3) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των υπ’ αριθ. 225 και 226/2013 αποφάσεων προσήλθε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
4)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 226/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Ε.Γουναράς. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Λ.Τσαβδαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, 
Μ.Σουμελίδης. 
6)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 230/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 231/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Δ.Δάσκαλος, Β.Παπαδόπουλος, 
Χ.Τσιούντας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 232/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Δ.Δάσκαλος, Β.Παπαδόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Ε.Γουναράς, Χ.Γαϊτάνου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 234/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Ε.Γουναράς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 236/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Ι.Αγγέλογλου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 237/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Ι.Αγγέλογλου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 238/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 239/2013 απόφασης αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 242/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Ε.Γουναράς, Δ.Γκέκα. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 255/2013 απόφασης Προσήλθε ο κ.Ε.Γουναράς. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 19-4-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου 
Αντωνίου Καγκελίδη, που έχει ως εξής: 

Σας διαβιβάζουμε την από 27-3-2013  αίτηση της ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑΣ 
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ & ΒΙΟΤΕΧΝΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ  με την οποία ζητά την μείωση του 
συντελεστή των τελών καθαριότητας και φωτισμού και του φόρου φωτιζόμενης επιφάνειας, 
καθώς και την καταμέτρηση των χώρων εργασίας των επιχειρήσεων . 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν. 1080/80 και του άρθρο 25 του Ν. 
1829/89 επιτρέπεται  στους Δήμους να επιβάλλουν, με απόφαση Δημοτικού συμβουλίου 
τους, φόρο επί των ηλεκτροδοτούμενων χώρων που χρησιμοποιούνται ή προορίζονται για 
κατοικία ή άσκηση επαγγέλματος, ανά μετρητή παροχής ηλεκτρικού ρεύματος της ΔΕΗ. 

Ο συντελεστής του φόρου αυτού ορίζεται από 6 μέχρι 25 δρχ. / τ.μ.( από 0,02 € έως 
0,07 €) και μπορεί να αυξάνεται μέχρι 20% για κάθε οικονομικό έτος με απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου. 

Επίσης σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 1 του Ν. 25/1975 το Δημοτικό 
Συμβούλιο αποφασίζει μέχρι 31 Οκτωβρίου για τον καθορισμό των τελών καθ/τας-
αποκομιδής απορριμμάτων και φωτισμού. 

Οι παραπάνω αποφάσεις  πρέπει να λαμβάνονται  μέχρι τέλους του μήνα Οκτωβρίου 
και να κοινοποιούνται στη ΔΕΗ μέχρι 30 Νοεμβρίου κάθε έτους, οι καθοριζόμενοι δε 
συντελεστές ισχύουν από την 1η Ιανουαρίου του επόμενου έτους. 

Με τις αρ. 730 και 731/10-12-2012 αποφάσεις Δημοτικού Συμβουλίου 
καθορίστηκαν αντίστοιχα τα τέλη καθαριότητας και φωτισμού και  ο συντελεστής του 
φόρου φωτιζόμενης επιφάνειας για το έτος 2013.  

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Καγκελίδης: Στη συνεδρίαση της 10-12-2012 είχαμε καθορίσει με απόφαση του Δ.Σ. 

τα τέλη καθαριότητας και φωτισμού. 
Σε εκείνη τη συνεδρίαση ήταν παρόντες εκπρόσωποι της Ομοσπονδίας 

Επαγγελματιών και Βιοτεχνών Βέροιας και μας εξέθεσαν το αίτημά τους, που ήταν λογικό, 
διότι πληρώνουν 3,68€/τ.μ. για τα καταστήματά τους, ενώ στις όμορες Δημοτικές ή Τοπικές 
Κοινότητες οι χρεώσεις είναι κατά πολύ χαμηλότερες.  

Κατά τη συζήτηση εκείνη δεν είχε ξεκαθαριστεί και δεν είχε αποφασιστεί τα 
καταστήματα κι οι επιχειρήσεις που είναι εντός της Δ.Κ. Βέροιας, αλλά εκτός πόλης, να 
έχουν τα ίδια τέλη με τις υπόλοιπες Δημοτικές ή Τοπικές Κοινότητες. 

Με αίτημα που υποβλήθηκε στο Δ.Βέροιας, η Ομοσπονδία ζητά να μειωθούν τα 
τέλη καθαριότητας, αποκομιδής απορριμμάτων και φωτισμού, γιατί θεωρεί ότι είναι πολύ 
υψηλά.  

Για τα τέλη όμως, λαμβάνεται απόφαση στο τέλος κάθε έτους κι ενημερώνεται η 
ΔΕΗ. Αυτό βέβαια γίνεται μια φορά κάθε χρόνο.  

Φυσικό είναι λοιπόν ότι τώρα δε μπορούμε να κάνουμε κάποια τροποποίηση, που θα 
περιλαμβάνει μάλιστα και τροποποίηση προϋπολογισμού, γιατί θα πρέπει να εμφανίσουμε 
και αντίστοιχα έσοδα από άλλη πηγή. 

Εμείς το επόμενο φθινόπωρο θα εισηγηθούμε να υπάρχουν κοινά τέλη σε όλες τις 
Δημοτικές και Τοπικές Κοινότητες. Εγώ δεσμεύομαι, επειδή υπάρχει θέμα, αν μπορούμε να 
χωρίσουμε τη Βέροια σε ζώνες, σε συνεννόηση με τη ΔΕΗ, για να ξεχωρίσουμε την περιοχή 
που είναι εκτός σχεδίου, για να έχει διαφορετική χρέωση. Απλά δε μπορούμε αυτή της 
στιγμή να κάνουμε κάτι. 

Η σύνοψη της πρότασής μου είναι ότι δε μπορούμε να αποδεχτούμε το αίτημα της 
Ομοσπονδίας αυτή τη στιγμή. Δεσμευόμαστε όμως να φέρουμε εισήγηση για 
εξορθολογισμό των τελών το φθινόπωρο. 

Νεστορόπουλος: Αναφέρετε στο εισηγητικό ότι οι αποφάσεις πρέπει να 
λαμβάνονται μέχρι τα τέλη Οκτωβρίου και να κοινοποιούνται στη ΔΕΗ μέχρι 30/11 και οι 
καθοριζόμενοι συντελεστές ισχύουν από 1/1 του επομένου έτους. 



Εμείς λάβαμε απόφαση το Δεκέμβριο. Ισχύουν σήμερα οι αποφάσεις που λάβαμε 
κατά πλειοψηφία; Γιατί ενώ εμείς συμφωνήσαμε με το αίτημα των επαγγελματιών και στην 
Οικονομική Επιτροπή και στο Δ.Σ. για τη μείωση των συντελεστών, αν θυμάστε καλά ήταν 
και πρόταση δική μου να μειωθούν από 3,68€/τ.μ. σε 1,60€/τ.μ… 

Καγκελίδης: Η Ομοσπονδία έστειλε κι άλλη επιστολή που γράφει ότι η Οικονομική 
Επιτροπή δεν αποφάσισε για μείωση των τελών και παρέπεμψε το θέμα στο Δ.Σ. Σύμφωνα 
με την απόφαση του Δ.Σ. δόθηκαν τα στοιχεία όλα στη ΔΕΗ περί τα τέλη Δεκεμβρίου, τα 
δέχθηκε η ΔΕΗ και προχώρησε στην αναπροσαρμογή των λογαριασμών εκεί που 
χρειαζόταν. 

Πρόεδρος: κε Νεστορόπουλε με τα λεγόμενα του κ.Καγκελίδη διαμορφώνεται η 
εξής κατάσταση: μέχρι τον Οκτώβριο που λαμβάνεται η απόφαση θα έρθει εισήγηση για 
μείωση των τελών. Άρα ουσιαστικά δεν υπάρχει διαφωνία.  

Νεστορόπουλος: Εγώ ρώτησα αν η περυσινή απόφαση ισχύει. Μου είπατε ότι το 
δέχτηκε η ΔΕΗ και ισχύει σήμερα. 

Γιαννουλάκης: Θα ήθελα να μου πει ο κ.Καγκελίδης ποιος είναι ο νόμος που 
απαγορεύει σήμερα να γίνει αναπροσαρμογή των τελών. 

Καγκελίδης: κε Γιαννουλάκη, ναι μεν γίνεται αναφορά ότι δίνονται μια φορά το 
έτος, αλλά δεν αναφέρει αν απαγορεύεται ή επιτρέπεται η αναπροσαρμογή στη διάρκεια του 
έτους, αλλά επειδή δόθηκαν στη ΔΕΗ και περάστηκαν τα στοιχεία στους λογαριασμούς κι 
έγινε η κατανομή τους κατά μήνα, φυσικό είναι η ΔΕΗ να μην αποδέχεται μετατροπές στη 
διάρκεια του έτους. 

Πρόεδρος: Ο κ.Γιαννουλάκης ρώτησε ποιος νόμος το προβλέπει… 
Καγκελίδης: Απάντησα Πρόεδρε ότι δεν υπάρχει τέτοιος νόμος. Ο νόμος καθορίζει 

τη διαδικασία με την οποία τα στοιχεία κατατίθενται μέχρι 30/11 στη ΔΕΗ. 
Δαούλας: Όλες αυτές οι αποφάσεις που αφορούν τα τέλη καθαριότητας κλπ, 

σύμφωνα με το Ν.1080/80, λαμβάνονται στο τέλος του έτους, η ΔΕΗ καταχωρεί τα στοιχεία 
για να αρχίσουν να εφαρμόζονται από 1/1 του επομένου έτους.  

Είναι τεχνικά αδύνατο να στέλνουμε κάθε λίγο και λιγάκι ανάλογες αποφάσεις στη 
ΔΕΗ και να αναπροσαρμόζει τα τέλη. Δεν το απαγορεύει κάποιος νόμος, απλά είναι 
αδύνατον τεχνικά. 

Πρόεδρος: Δηλαδή και τώρα να πάρουμε απόφαση, από 1/1 θα εφαρμοστεί από τη 
ΔΕΗ. 

Τσιούντας: Δεν υπάρχει νόμος. Το Δ.Σ. είναι το κυρίαρχο όργανο που αποφασίζει τα 
τέλη που θα πληρώνουν οι δημότες. Όποτε λοιπόν θέλει το Δ.Σ. και προκύψει θέμα παίρνει 
απόφαση και τη στέλνει στη ΔΕΗ για να εισπράξει τα ανάλογα τέλη. 

Είθισται τα Δ.Σ. να λαμβάνουν μια φορά το χρόνο αποφάσεις για τα δημοτικά τέλη. 
Καγκελίδης: κε Τσιούντα δεν υπάρχει συγκεκριμένος νόμος που να λέει ότι 

απαγορεύεται, αλλά το είθισται είναι και με το Ν.25/1975 και το Ν.1080/1980. 
Πρόεδρος: Κατανοητό. 
Γιαννουλάκης: Γιατί το φέρατε τότε αυτό το θέμα; 
Καγκελίδης: Γιατί μας υπέβαλαν αίτηση από την Ομοσπονδία. 
Γιαννουλάκης: Απαντήστε τους εσείς. 
Καγκελίδης: Για να μην απαντούμε συνέχεια σε αιτήσεις, είπαμε να το φέρουμε στο 

Δ.Σ. για να ξεκαθαρίσει το θέμα και να μην επανερχόμαστε. 
Πρόεδρος: Προφανώς δεσμεύεστε αντιδήμαρχε να προβείτε σε ελέγχους όσον 

αφορά τα τετραγωνικά μέτρα κάθε επιχείρησης και στη συνέχεια να φέρετε το θέμα στο 
Δ.Σ. 

Καγκελίδης: Αυτός ο έλεγχος πρέπει να γίνει υποχρεωτικά. Θα εξετάσουμε όλες τις 
περιπτώσεις σε μελλοντική συνεδρίαση, αφού καταγράψουμε με λεπτομέρεια όλα τα 
αποτελέσματα των μετρήσεων. 

Σοφρόνωφ: Από ότι είχα αντιληφθεί, όταν συζητήθηκε το θέμα των δημοτικών 
τελών κι ήταν παρόντες εκπρόσωποι της Ομοσπονδίας, είχατε πει ότι θα προχωρήσετε σε 
μια καταγραφή όλων των επιχειρήσεων, που εγώ δε μπορώ να τις εντάξω σε κατηγορίες 
γιατί δεν τις γνωρίζω και γι’ αυτό δεν έγινε τίποτε. Για ποιο λόγο δεν έγινε; 



Η οικονομοτεχνική προσπάθεια που θα κάνετε ως τον Οκτώβριο, μια που τώρα δε 
γίνεται γιατί καταρτίστηκε ο προϋπολογισμός, θα αποτελεί δεδικασμένο για όλες τις 
επιχειρήσεις, γιατί υπάρχουν διαφορές από επιχείρηση σε επιχείρηση;  Θα λάβει υπόψιν τα 
τ.μ., του στεγασμένους ή τους αστέγαστους χώρους, το τζίρο, τον αριθμό των εργαζομένων; 

Όλα αυτά είναι ζητήματα που θα πρέπει να λάβουμε υπόψιν γι’ αυτό και τα ρωτώ. 
Καγκελίδης: Εγώ πρώτα από όλα δεν ήμουν αντιδήμαρχος όταν ψηφίστηκαν τα 

προηγούμενα δημοτικά τέλη.  
Η προσωπική μου άποψη είναι ότι δεν πρέπει να υπάρχουν αυτές οι διάφορες 

ανάμεσα σε όμορες επιχειρήσεις. Κάτι τέτοιο δεν αποτελεί δέσμευση όμως ότι αύριο θα 
κατατεθεί εισήγηση στο Δ.Σ. και θα περάσει. Θα συζητηθεί η εισήγηση στο Δ.Σ. τον 
επόμενο Οκτώβριο. 

Οι χρεώσεις που γίνονται είναι σε διαφορετικές μορφές, όπως π.χ. για κατοικία, 
καταστήματα, super market μέχρι 150τ.μ. ή άνω των 150τ.μ. Στην περίπτωση που 
συζητούμε, επειδή η περιοχή είναι εκτός σχεδίου πόλεως, αν μπορεί η ΔΕΗ να εξαιρέσει 
αυτή τη ζώνη. 

Τσαβδαρίδης: Το αίτημα της Ομοσπονδίας είναι για μείωση της χρέωσης από 
3,68€/τ.μ. σε 1,60€/τ.μ. Εδώ υπάρχει μια αδικία όπως προκύπτει από το αίτημα της 
Ομοσπονδίας. Τα τέλη αυτά είναι ανταποδοτικά και προφανώς οι δημότες δεν έχουν την 
ωφέλεια για την οποία πληρώνουν, γιατί τα τετραγωνικά μέτρα είναι πολύ περισσότερα από 
τον ωφέλιμο χώρο που χρησιμοποιούν και νομίζω ότι δυο λύσεις θα μπορούσαν να δοθούν 
για να μην είμαστε άδικοι με αυτού τους επιχειρηματίες. 

Η δική μας θέση είναι να γίνει μια καταγραφή των ωφέλιμων χώρων που ρυπαίνουν, 
φωτίζονται ή ότι άλλο τους παρέχουμε ως Δήμος κι αν πράγματι διαπιστωθεί ότι αυτός ο 
χώρος είναι πολύ μικρότερος από το συνολικό εμβαδό που δηλώνεται στη ΔΕΗ, ή να 
μειωθεί η επιβάρυνση κατά την επιφάνεια που χρησιμοποιεί, ή να γίνει αποδεκτό το αίτημά 
τους, αφού και στις υπόλοιπες Δημοτικές και Τοπικές Κοινότητες του Δ.Βέροιας ισχύει η 
τιμή 1,60€/τ.μ. Μπορεί τα δεδομένα να δίνονται ηλεκτρονικά, αλλά υπάρχει η δυνατότητα 
παρέμβασης και να πούμε ότι αυτές οι επιχειρήσεις θα είναι με άλλο καθεστώς. 

Η πρόταση που κάνω είναι να λάβουμε μια απόφαση να μειώσουμε το τέλος από 
3,68€/τ.μ. σε 1,60€/τ.μ. για να ικανοποιήσουμε και το αίτημα των ανθρώπων αυτών. 

Καγκελίδης: κε Τσαβδαρίδη, για να γίνει μια μείωση, πρέπει να γίνει τροποποίηση 
προϋπολογισμού, που αυτή τη στιγμή είναι πολύ δύσκολο. 

Γιαννουλάκης: Πιστεύω ότι από τη στιγμή που η Δημοτική Αρχή δεν είχε σκοπό να 
συζητηθεί το θέμα, κακώς σήμερα μπήκε στην πρόσκληση και συμπεριλήφθηκε στην 
ημερήσια διάταξη. 

Εγώ επιμένω ότι μπορεί ανά πάσα στιγμή να λάβουμε απόφαση για τη μεταβολή των 
δημοτικών τελών. Ο Δ.Θέρμης στις 11/4 πήρε απόφαση, ο Δ.Ναυπλίου στις 22/3 έκανε το 
ίδιο. Γιατί επικαλείστε ότι δε μπορεί να γίνει; Τόσες τροποποιήσεις πως κάνετε; Για 20 
ανθρώπους δε μπορεί ο Δήμος να ανταποκριθεί στον προϋπολογισμό; 

Βοργιαζίδης: Ας ξεκαθαρίσουμε κάποια πράγματα.  
Προφανώς όπως γνωρίζετε, τα τέλη είναι ανταποδοτικά, κάτι που σημαίνει ότι αν 

σήμερα αποφασίσουμε τη μείωση για κάποιες επιχειρήσεις, αυτά τα λεφτά με κάποιο τρόπο 
πρέπει από κάπου να αναπληρωθούν.  

Όταν λοιπόν πάει μια τέτοια απόφαση στην Περιφέρεια, θα πρέπει να αναφέρουμε 
ότι αυτό το ποσό θα το αναπληρώσουμε από κάπου αλλού, ενδεχομένως από την αύξηση σε 
κάποιες άλλες κατηγορίες. 

Άρα αν λάβουμε μια απόφαση για μείωση τελών, θα πρέπει ταυτόχρονα να λάβουμε 
απόφαση για αύξηση τελών σε κάποιους άλλους, κάτι το οποίο δεν μπορεί αυτή τη στιγμή 
να γίνει. 

Θεωρώ ότι καλά το θέτει το θέμα ο κ.Καγκελίδης κι επειδή δεν ξέρουμε τον ακριβή 
αριθμό των επαγγελματιών, θα πρέπει συνολικά να δούμε την εκτός σχεδίου πόλης ζώνη, αν 
μπορούμε να την εντάξουμε σε κάποιο άλλο τιμολόγιο, με την προϋπόθεση να βρεθούν τα 
χρήματα που θα καλύψουν αυτή τη διαφορά. 



Πρόεδρος: Επομένως έχουμε την πρόταση του κ.Τσαβδαρίδη, για αλλαγή των τελών 
καθαριότητας στους επιχειρηματίες-μέλη της Ομοσπονδίας Επαγγελματιών και Βιοτεχνών 
Βέροιας. Συμφωνείτε με την πρόταση του κ.Τσαβδαρίδη; 

Υπέρ της πρότασης του κ.Τσαβδαρίδη ψήφισαν έξι (6) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: 
Λ.Τσαβδαρίδης, Β.Γιαννουλάκης, Α.Νεστορόπουλος, Δ.Γκέκα, Κ.Παναγιωτίδης και 
Ε.Γουναράς. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ και 
Ι.Αγγέλογλου. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν όλοι οι υπόλοιποι δημοτικοί σύμβουλοι. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Αντωνίου Καγκελίδη; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν εννιά (9) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Λ.Τσαβδαρίδης, 

Α.Νεστορόπουλος, Β.Γιαννουλάκης, Ε.Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα, 
Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ και Ι.Αγγέλογλου. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 19-4-2013 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του αντιδημάρχου Αντωνίου 
Καγκελίδη. 
2.- Την πρόταση του συμβούλου Λ.Τσαβδαρίδη. 
3.- Την με αρ. πρωτ. 16329/29-3-2013 αίτηση της Ομοσπονδίας Επαγγελματιών και 
Βιοτεχνών Βέροιας. 
4.- Τις υπ’ αριθ. 730 και 731/2012 αποφάσεις του Δ.Σ. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 
96 του Ν. 3463/2006, του άρθρου 10 του Ν.1080/80, του άρθρου 25 του Ν.1829/1989 και 
του άρθρου 1 του Ν.25/1975. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Απορρίπτει το αίτημα της Ομοσπονδίας Επαγγελματιών και Βιοτεχνών Βέροιας 
για τη μείωση του συντελεστή των τελών καθαριότητας και φωτισμού και του φόρου 
φωτιζόμενης επιφάνειας. 
 Β) Δεσμεύεται να έλθει θέμα εξορθολογισμού των τελών καθαριότητας και 
φωτισμού και του φόρου φωτιζόμενης επιφάνειας σε μελλοντική συνεδρίαση. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  231 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Σ Ασλάνογλου  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-05-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 


